
Zápis z 24. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

12. 8. 2021 v 18 hod. v klubovně tenisu 

 

Přítomni: V. Gerhardt, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, L. Vejrek 

Nepřítomni: M. Celba, R. Brát 

Hosté: - 

Program 

1. Výběrové řízení dodavatele nafukovací haly 

2. Příprava stavebního povolení výstavby zázemí pro nafukovací halu 

3. Příprava sítí pro nafukovací halu 

4. Vývoj odchodu fotbalového oddílu z TJ 

5. Budoucnost tenisového oddílu v TJ 

 

Závěry 

1. Technologická příprava nafukovací haly 

Předseda oddílu seznámil v. v. s výsledkem výběrového řízení na dodavatele přetlakové haly. 

Zdůraznil, že výsledek teprve bude schvalovat rada města a následně bude s vybraným 

dodavatelem podepsána smlouva (horizont 1–2 měsíců).  

Zodpovídá: T. Kábrt  

2. Příprava stavebního povolení výstavby zázemí pro nafukovací halu 

Předseda oddílu informoval v. v., že v souběhu s výběrovým řízením na dodavatele haly je 

připravováno územní řízení pro první projekt celé akce: výstavbu skladu pro technologii, halu 

a antuku a položení základů pro halu. Informoval také, že odhadované náklady na tuto akci 

vzrostly podle projektanta Ing. arch. Pavla Šmelhause a vedoucího odboru rozvoje města 

Pavla Matysky kvůli skokovému růstu stavebních cen o cca 2,5 mil. Kč. Navýšení financí bude 

odsouhlasováno zastupitelstvem města. 

 

3. Příprava sítí pro nafukovací halu 

Předseda oddílu informoval v. v., že v souběhu s výše uvedenými pracemi bude probíhat také 

příprava sítí pro nafukovací halu: položení vodovodního a plynového potrubí a kabelů pro 

optickou síť a elektřinu + položení nové drenáže.  

 

4. Vývoj odchodu fotbalového oddílu z TJ 

Předseda oddílu informoval v. v. o vývoji vyjednávání s fotbalovým oddílem odcházejícím z TJ. 

Vzhledem k nedodržování termínů ze strany fotbalového oddílu se příprava dohody o 

vyrovnání zkomplikovala. Vůle jednat je však na obou stranách a předpokládá se dopracování 

dohody a všech smluv do konce září. 



 

5. Budoucnost tenisového oddílu v TJ 

V. v. projednal budoucnost tenisového oddílu v TJ a shodl se, že bude pokračovat v TJ jako 

největší oddíl tohoto z. s., ale za předpokladu větší spolupráce ze strany kuželkářského oddílu 

a pokračující velké podpory kuželek ze strany města Červený Kostelec.   


